
 

 

PROTOKÓŁ NR LXXV/2023 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 14 grudnia 2023 r. 
 
Sesja trwała od godz. 13.08 do godz. 13.25. 
 
W Sesji udział brało 11 radnych: Rafał Klimczak, Michał Kowalik, Janusz Kowalski, Agnieszka 
Sidwa, Elżbieta Sikora, Sylwia Sobierańska, Paulina Szałamacha, Stanisław Szymański, Ewa 
Wypych, Zbigniew Wypych, Rafał Zajączkowski. 
Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 11, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 
do niniejszego protokołu. Nieobecni radni: Leszek Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, Ewa 
Stańczak, Krzysztof Wojtalewicz. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 

• Grzegorz Ambroziak   - Burmistrz Gminy Żychlin, 

• Zbigniew Gałązka    - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin,  

• Waldemar Bartochowski    - Sekretarz Gminy Żychlin, 

• Sołtysi i Przewodniczący Rady Osiedla. 
 

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Wanda Sikora. 
 

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, Sekretarza 
Gminy, Sołtysów i Przewodniczących Zarządu Osiedli oraz mieszkańców gminy Żychlin 
oglądających transmisję Sesji Rady Miejskiej. 

 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność do 

podejmowania uchwał. 
 

Do porządku obrad zgłoszono następującą zmianę: 

 

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin zgłosił wniosek, aby w punkcie 2 porządku 

obrad „Podjęcie uchwał w sprawach:” dodać podpunkt d) o brzmieniu: 

„d) projekt uchwały w sprawie „Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i 

Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na lata 2023 – 2028”. 
 
Innych wniosków nie zgłoszono. 
 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia wniosku. 

Za przyjęciem wniosku Burmistrza Gminy Żychlin w sprawie zmiany porządku obrad, aby                       
w punkcie 2 „Podjęcie uchwał w sprawach:” podpunkt d) o brzmieniu: 

„d) projekt uchwały w sprawie „Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i 

Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na lata 2023 – 2028” 
głosowało  - 11 radnych (Rafał Klimczak, Michał Kowalik, Janusz Kowalski, 

Agnieszka Sidwa, Elżbieta Sikora, Sylwia Sobierańska, Paulina Szałamacha, Stanisław 

Szymański, Ewa Wypych, Zbigniew Wypych, Rafał Zajączkowski), 

„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę. 
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Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu gminy na 2023 rok, 
b) ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2023 oraz 

ustalenia planu finansowego tych wydatków, 
c) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Kutnowskiemu 

z przeznaczeniem na dofinansowanie wspólnych działań w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego obejmującego obszar Powiatu Kutnowskiego, 

d) Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób 
Doznających Przemocy Domowej na lata 2023 – 2028. 

3. Sprawy różne. 
  4. Przyjęcie Protokołu Nr LXXIV/2023 z dnia 24 listopada 2023 r. 
  5. Zakończenie obrad. 

 

 

Do p-tu 2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu gminy na 2023 rok, 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP. 
Poprosiła Przewodniczących Komisji Rady o odczytanie opinii do projektu uchwały. 

 

OPINIE KOMISJI: 

 

Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”), Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały  projekt uchwały w sprawie 

zmiany budżetu gminy na 2023 r. 

Członkowie Komisji Rolnej i Komisji Rozwoju w sprawie projektu uchwały dotyczącej 

zmiany budżetu gminy na 2023 rok wypowiedzą się indywidualnie na Sesji Rady w drodze 

głosowania.  

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 

2023 rok. 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2023 rok 
głosowało  - 11 radnych (Rafał Klimczak, Michał Kowalik, Janusz Kowalski, 
Agnieszka Sidwa, Elżbieta Sikora, Sylwia Sobierańska, Paulina Szałamacha, Stanisław 
Szymański, Ewa Wypych, Zbigniew Wypych, Rafał Zajączkowski), 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2023 rok.  

 

Uchwała Nr LXXVI/376/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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b) ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 
budżetowego 2023 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków, 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP. 
Poprosiła Przewodniczących Komisji Rady o odczytanie opinii do projektu uchwały. 

 

OPINIE KOMISJI: 

 

Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”), Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały  projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2023 oraz 

ustalenia planu finansowego tych wydatków. 

Członkowie Komisji Rolnej i Komisji Rozwoju w sprawie projektu uchwały dotyczącej 

ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2023 oraz 

ustalenia planu finansowego tych wydatków wypowiedzą się indywidualnie na Sesji Rady w 

drodze głosowania.  

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2023 oraz ustalenia planu 

finansowego tych wydatków. 

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem 

roku budżetowego 2023 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków 

głosowało  - 11 radnych (Rafał Klimczak, Michał Kowalik, Janusz Kowalski, 
Agnieszka Sidwa, Elżbieta Sikora, Sylwia Sobierańska, Paulina Szałamacha, Stanisław 
Szymański, Ewa Wypych, Zbigniew Wypych, Rafał Zajączkowski), 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2023 oraz ustalenia planu 

finansowego tych wydatków. 

 

Uchwała Nr LXXV/377/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

c) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 
Kutnowskiemu z przeznaczeniem na dofinansowanie wspólnych działań 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego obejmującego obszar Powiatu 
Kutnowskiego, 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP. 
Poprosiła Przewodniczących Komisji Rady o odczytanie opinii do projektu uchwały. 

 

OPINIE KOMISJI: 
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Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”), Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały  projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Kutnowskiemu 

z przeznaczeniem na dofinansowanie wspólnych działań w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego obejmującego obszar Powiatu Kutnowskiego. 

Członkowie Komisji Rolnej i Komisji Rozwoju w sprawie projektu uchwały dotyczącej 

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Kutnowskiemu 

z przeznaczeniem na dofinansowanie wspólnych działań w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego obejmującego obszar Powiatu Kutnowskiego wypowiedzą się indywidualnie na 

Sesji Rady w drodze głosowania.  

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Kutnowskiemu z przeznaczeniem na 

dofinansowanie wspólnych działań w zakresie publicznego transportu zbiorowego 

obejmującego obszar Powiatu Kutnowskiego. 

Za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

Powiatowi Kutnowskiemu z przeznaczeniem na dofinansowanie wspólnych działań w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego obejmującego obszar Powiatu Kutnowskiego 

głosowało  - 11 radnych (Rafał Klimczak, Michał Kowalik, Janusz Kowalski, 
Agnieszka Sidwa, Elżbieta Sikora, Sylwia Sobierańska, Paulina Szałamacha, Stanisław 
Szymański, Ewa Wypych, Zbigniew Wypych, Rafał Zajączkowski), 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Kutnowskiemu z przeznaczeniem na 

dofinansowanie wspólnych działań w zakresie publicznego transportu zbiorowego 

obejmującego obszar Powiatu Kutnowskiego. 

 

Uchwała Nr LXXV/378/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

d) Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób 
Doznających Przemocy Domowej na lata 2023 – 2028. 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP. 
 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na 

lata 2023 – 2028. 

Za podjęciem uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej 
i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na lata 2023 – 2028 
głosowało  - 11 radnych (Rafał Klimczak, Michał Kowalik, Janusz Kowalski, 
Agnieszka Sidwa, Elżbieta Sikora, Sylwia Sobierańska, Paulina Szałamacha, Stanisław 
Szymański, Ewa Wypych, Zbigniew Wypych, Rafał Zajączkowski), 
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„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy 

Domowej na lata 2023 – 2028. 

Uchwała Nr LXXV/379/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Do p-tu 3. Sprawy różne. 

Hanna Kajak – Sołtys Sołectwa Sokołówek poprosiła o informację w zakresie remontu drogi 

Pasieka-Sokołówek w ramach funduszu sołeckiego. Dochodzą do niej informacje, że droga ta 

ma być robiona nie od drogi wojewódzkiej nr 575, tylko od środka wsi do końca, gdzie jest 

mniej posesji. Ktoś takie wieści rozpowiada na wsi i chce uzyskać konkretną informację w tym 

zakresie. 

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – wcześniej informował już mieszkańców, 

że rzeczywiście gmina nie mogła zabezpieczyć środków na 100% tego odcinka od drogi 

wojewódzkiej do powiatowej, ale na pewno remont tej drogi rozpoczęty będzie od głównej 

drogi, a więc od drogi wojewódzkiej. Wszelkie inne informacje w zakresie remontu tej drogi 

należy traktować jako plotki.  

 

 

Do p-tu 4. Przyjęcie Protokołu Nr LXXIV/2023 z dnia 24 listopada 2023 r. 
 

Do przedłożonego protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada protokół przyjęła. 

 

 

Do p-tu 5. Zakończenie obrad.    

 

Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym za udział w Sesji Rady.  
 
Zamknęła LXXV Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
 
 
Protokolant:                                                                           Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
 
M. Charążka                                                                                 Elżbieta Wanda Sikora 
 

 


